



## MAJLIS PERBANDARAN DUNGUN

# KENYATAAN TAWARAN TENDER

Tender ini adalah terbuka kepada Syarikat/Kontraktor Bumiputera Tempatan (Terengganu) yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang berkaitan dengan pendaftaran yang masih laku tempohnya adalah dipelawa untuk membuat tawaran harga bagi perkhidmatan berikut :-

BIL	NO. TENDER	TAJUK PEROLEHAN	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT	SYARAT PENDAFTARAN
		<b>PERKHIDMATAN PEMBERSIHAN AWAM UNTUK TEMPOH DUA (2) TAHUN BAGI :</b>		
1	K/MPD/1/25	Zon A - Kawasan Rantau Abang, Kg. Pulau Serai dan sekitarnya	Tarikh Taklimat : <b>12 Januari 2025 (Ahad)</b>	Syarikat Kontraktor Bumiputera Tempatan (Terengganu) yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah kod bidang: <b>221002</b> (Membersih Kawasan)
2	K/MPD/2/25	Zon B - Kawasan Kg. Seberang Pintas, Kg. Rajawali dan sekitarnya	Tempat : <b>Dewan Utama Majlis Perbandaran Dungun</b>	Hanya petender yang <b>MENGHADIRI TAKLIMAT LAYAK MENDAFTAR DAN MENGEMUKAKAN SLIP BAYARAN SAHAJA</b>
3	K/MPD/3/25	Zon C - Kawasan Kuala Dungun, Kg. Bukit Chatak dan sekitarnya	Masa : <b>10.00 Pagi</b>	akan menerima email untuk muat turun Dokumen Tender
4	K/MPD/4/25	Zon D - Kawasan Bandar Dungun, Kg. Molek dan sekitarnya	[Kehadiran ke sesi taklimat adalah <b>DIWAJIBKAN</b> pada tarikh dan tempat sebagaimana yang ditetapkan. Hanya Syarikat/ Kontraktor (Penama dalam Sijil Kewangan/SSM sahaja) dibenarkan hadir ke taklimat dan <b>TIDAK BOLEH</b> diwakili.	Bayaran Secara Atas Talian Menggunakan "Instant Transfer/Duit Now" kepada Nombor Akaun Rasmi Milik
5	K/MPD/5/25	Zon E - Kawasan Kg. Sura dan sekitarnya	Sila bawa <b>SALINAN DOKUMEN ASAL</b> iaitu <b>Sijil Kewangan</b> oleh <b>Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)</b> dan <b>Sijil Pendaftaran Syarikat</b> oleh <b>Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)]</b>	<b>MAJLIS PERBANDARAN DUNGUN 13044010007972</b>
6	K/MPD/6/25	Zon F - Kawasan Pak Sabah, Kg. Balai Besar dan sekitarnya		Petender perlu mengemukakan maklumat bagi Penyertaan Sebutharga melalui imbasan <b>Google Form</b> di bawah :
7	K/MPD/7/25	Zon G - Kawasan Kg. Che Lijah, Kg. Gong Pasir dan sekitarnya		
8	K/MPD/8/25	Zon H - Kawasan Kg. Batu 5, Kg. Batu 6, Kg. Batu 7 dan sekitarnya		
9	K/MPD/9/25	Zon I - Kawasan Kg. Pinang Merah, Kg. Limbong dan sekitarnya		
10	K/MPD/10/25	Zon J - Kawasan Kg. Nyior, Kuala Paka dan sekitarnya		
11	K/MPD/11/25	Zon K - Kawasan Perindustrian Paka dan sekitarnya		
12	K/MPD/12/25	Zon L - Kawasan Taman Uda Murni, Taman Murni Perdana Idaman dan sekitarnya		
			<b>TARIKH JUAL DAN TARIKH TUTUP TENDER</b>	
			TARIKH JUAL TENDER: <b>13 Januari 2025 (Isnin) sehingga 02 Februari 2025 (Ahad)</b>	
			TARIKH TUTUP TENDER: <b>03 Februari 2025 (Isnin) Jam 12.00 Tengahari</b>	

- Dokumen Tender boleh dibeli bermula pada **13 Januari 2025 (Isnin)** sehingga **02 Februari 2025 (Ahad)** pada waktu pejabat di Jabatan Kesihatan Awam Dan Pelesenan (Bahagian Kesihatan Dan Kebersihan), Majlis Perbandaran Dungun, Jalan Yahya Ahmad, 23000 Dungun, Terengganu.
- Harga Dokumen Tender **RM 100.00** seunit.
- Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada Syarikat/Kontraktor atau wakil Syarikat/Kontraktor yang telah hadir taklimat dengan mengemukakan **Slip Pengesahan Lawatan Tapak** yang dikeluarkan semasa hari taklimat dijalankan dan hendaklah membawa Sijil Kewangan **ASAL** oleh **Kementerian Kewangan Malaysia** dan Sijil Pendaftaran Syarikat **ASAL** oleh **Suruhanjaya Syarikat Malaysia** beserta **cap syarikat beralamat penuh**.
- Bayaran bagi Dokumen Tender boleh dibuat secara atas talian menggunakan "Instant Transfer/Duit Now" kepada akaun rasmi milik **MAJLIS PERBANDARAN DUNGUN 13044010007972 (BANK ISLAM)** dengan catatan 'Pembersihan Awam 2025' di bahagian *Recipient Reference*.
- Sila pastikan bukti pembayaran dikemukakan dan maklumat pendaftaran diisi menggunakan imbasan **Google Form** yang diberikan.
- MPD tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran tender.
- Mana-mana Syarikat/Kontraktor yang tidak menerima surat tawaran atau panggilan daripada Majlis Perbandaran Dungun dalam masa sembilan puluh (90) hari daripada tarikh tutup iklan ini adalah dianggap tidak berjaya.

Dengan Perintah :

**Yang Dipertua,**  
**Majlis Perbandaran Dungun**  
**23000 Dungun, Terengganu**